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P R O T O K Ó Ł  NR XLIV/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 29 czerwca 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2016 rok. 

   Podjęcie uchwał w sprawach: 

   2.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

   wykonania budżetu za 2016 rok. /numer druku XLIV/1/17/ 

   2.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2016 rok. /numer druku XLIV/2/17/ 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za I półrocze 2017 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   6.1. w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wielkopolskim skargi Prokuratora Rejonowego w Nowej Soli na uchwałę  Rady Miejskiej 

w Kożuchowie nr XXV/210/05 z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. /numer druku XLIV/3/17/ 

   6.2. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. /numer druku XLIV/4/17/ 

   6.3. przyjęcia dotacji z Ministerstwa Rozwoju w Warszawie. /numer druku XLIV/5/17/ 
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   6.4. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLIV/6/17/ 

   6.5. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017 -2030. /numer druku XLIV/7/17/ 

   6.6. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Sól –Miasto na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa dróg gminnych nr 102316F, nr 102319F i nr 102326F w Nowej Soli”. /numer 

druku XLIV/8/17/ 

   6.7. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe 

Żabno - Drwalewice”. /numer druku XLIV/9/17/ 

   6.8. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi  nr  1053F w m. Radwanów”. /numer druku XLIV/10/17/ 

   6.9. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bytom Odrzański. /numer druku XLIV/11/17/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

następujące projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Podbrzeziu Dolnym. /numer druku XLIV/12/17/  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów. /za- 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

- zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Kożuchowie. /numer druku XLIV/13/17/  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów. /za- 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

- zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Kożuchowie. /numer druku XLIV/14/17/  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad większością głosów. /za- 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach został przyjęty większością głosów. /za- 14, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2016 rok. 

   Podjęcie uchwał w sprawach: 

   2.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

   wykonania budżetu za 2016 rok. /numer druku XLIV/1/17/ 
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   2.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2016 rok. /numer druku XLIV/2/17/ 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za I półrocze 2017 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   6.1. w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wielkopolskim skargi Prokuratora Rejonowego w Nowej Soli na uchwałę  Rady Miejskiej 

w Kożuchowie nr XXV/210/05 z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. /numer druku XLIV/3/17/ 

   6.2. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. /numer druku XLIV/4/17/ 

   6.3. przyjęcia dotacji z Ministerstwa Rozwoju w Warszawie. /numer druku XLIV/5/17/ 

   6.4. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLIV/6/17/ 

   6.5. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017 -2030. /numer druku XLIV/7/17/ 

   6.6. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Sól –Miasto na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa dróg gminnych nr 102316F, nr 102319F i nr 102326F w Nowej Soli”. /numer 

druku XLIV/8/17/ 

   6.7. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe 

Żabno - Drwalewice”. /numer druku XLIV/9/17/ 

   6.8. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi  nr  1053F w m. Radwanów”. /numer druku XLIV/10/17/ 

   6.9. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bytom Odrzański. /numer druku XLIV/11/17/ 

   6.10. zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Podbrzeziu Dolnym. /numer druku XLIV/12/17/ 

   6.11. zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Kożuchowie. /numer druku XLIV/13/17/ 

   6.12. zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Kożuchowie. /numer druku XLIV/14/17/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Odczytała opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu. /Uchwała 

w załączeniu/. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił stanowisko Komisji 

Rewizyjnej do sprawozdania finansowego, przedstawił wniosek Komisji o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa. /W załączeniu./ 

Odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji. /Uchwała w załączeniu/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu po rozpatrzeniu 

przedstawionych dokumentów, wyraziła pozytywną opinię wykonania budżetu Gminy 

Kożuchów za 2016 rok. Następnie Przewodnicząca podkreśliła fakt, iż budżet Gminy Kożuchów 

zamknął się nadwyżką w kwocie 43.224,30 zł. przy planowanym deficycie w wysokości 

3.438.902.50 zł. Na zakończenie wypowiedzi Przewodnicząca Komisji, podziękowała 

pracownikom urzędu, radnym Rady Miejskiej, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy oraz 

Burmistrzowi Kożuchowa za realizację i wykonanie budżetu za 2016 rok.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 2.1. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2016 rok. /numer druku XLIV/1/17/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił uzasadnienie do ww. 

projektu uchwały. 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji.  

/Opinie w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2.2. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał  projekt uchwały w sprawie  

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2016 rok. /numer druku XLIV/2/17/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił uzasadnienie do ww. 

projektu uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty bezwzględną większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował pracownikom urzędu, 

sołtysom, radnym Rady Miejskiej, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy oraz Burmistrzowi 

Kożuchowa za realizację i wykonanie budżetu za 2016 rok.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował wszystkim pracownikom Urzędu 

Miejskiego, sołtysom oraz radnym Rady Miejskiej za pomoc w realizacji budżetu Gminy, 

a przede wszystkim podziękował Pani Joannie Rajewskiej – Jaworowicz – Skarbnikowi Gminy 

za sprawowanie nadzoru nad wykonaniem i realizacją budżetu.   

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, podziękowała wszystkim za współpracę.  

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami oraz zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia zgłoszone przez 

radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 25 maja 2017 r.. 

/Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji poproszono o zaktualizowanie w Biuletynie Informacji Publicznej 

zarządzeń Burmistrza Kożuchowa. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. Następnie 

otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Perdian Halina – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł 

– Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny 

Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, Szukiełowicz Zdzisław – radny 

Rady Miejskiej, Stochel – Matuszak Urszula – Dyrektor Centrum Kultury „Zamek”, Jelinek 

Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej, 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Wajman Grzegorz - radny Rady 

Miejskiej, Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Nowocień Andrzej – radny Rady 

Miejskiej. 

Podczas dyskusji m. in. radna Perdian Halina poprosiła o uprzątnięcie gruzowiska w fosie 

przy ulicy Chopina oraz o usunięcie zapadnięcia przy ulicy Klasztornej 5. Radny Jakóbczak 
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Tomasz poprosił o doprecyzowanie informacji przez Centrum Kultury „Zamek” w Kożuchowie 

w sprawie prowadzonej „Akcji Lato w mieście”, omawianej na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Następnie radni wyrazili wątpliwości dotyczące prowadzonej akcji wakacyjnej dla dzieci 

w mieście Kożuchów i na terenach wiejskich. Zgłoszono problem braku oświetlenia na stadionie 

miejskim w Kożuchowie. Następnie radny Nowocień Andrzej podziękował Pani Dyrektor 

Centrum Kultury „Zamek” Urszuli Stochel – Matuszak oraz zaangażowanym osobom za pomoc 

w realizacji festynu strażackiego połączonego z Dniem Dziecka w Stypułowie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie, zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej: 

Cyt.: 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. Do dnia dzisiejszego żadna z naszych instytucji nie opublikowała harmonogramu tzw. „Akcji 

Letniej” w zakresie oferty skierowanej dla dzieci na terenach wiejskich. Proszę o informację, czy 

któraś z instytucji w tegoroczne wakacje planuje objąć swoimi działaniami również dzieci 

z terenów wiejskich, poprzez organizację aktywnej formy spędzania czasu wolnego w ich miejscu 

zamieszkania?  

2. Proszę o informacje na jakim etapie jest planowany zakup budynku przy ul. 1 Maja 

w Kożuchowie, w którym obecnie siedzibę mają m.in. OPS. Czy są sporządzone już operaty 

szacunkowe?  

3. W związku z reformą oświaty i likwidacją Gimnazjów, czerwiec był okresem w którym 

nauczyciele mogli otrzymywać wypowiedzenia z pracy lub informacje o rozwiązaniu umowy, 

proszę o informację czy takie przypadki w naszych szkołach miały miejsc, jeżeli tak jaka była ich 

skala. 

4. Proszę o wyjaśnienie kwestii wykonanej inwestycji w SP Mirocin Dolny odnośnie budowy 

kompleksu sportowego i braku do dzisiaj zamontowania belki startowej na pasie do skoku w dal. 

Wg. specyfikacji taka belka winna być zamontowana, w toku realizacji inwestycji nastąpiło 

w tym zakresie małe „zamieszanie” i fizycznie do dzisiaj jej nie ma. Okres gwarancyjny dobiega 

końca, w związku z tym proszę o podjęcie w tym zakresie działań. 

5. Ponawiam prośbę mieszkańców Książa Śląskiego o zamontowanie lustra drogowego na 

wyjeździe na drogę wojewódzką, z budynku gdzie aktualnie mieści się Filia Biblioteki Publicznej. 

Ww. sprawa była osobiście zgłaszana Burmistrzowi na spotkaniu z mieszkańcami na początku 

roku. Informujemy jednocześnie, że jedno ze „starych” luster, z uszkodzoną tyczką znajduje się w 

budynku świetlicy. W tym przypadku być może można wykorzystać to lustro. 
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6. W związku z planowaną sprzedażą budynków po szkołach podstawowych w Broniszowie 

i Mirocinie Górnym proszę o informację, czy planowana sprzedaż była konsultowana 

z mieszkańcami sołectw, bo tzw. „dobry obyczaj” wskazywał by ich spytać o zdanie, to ich 

majątek i to powinna być ich decyzja, to on i ich dzieci chodzili do tych szkół i je budowali. 

 Pamiętam, że w zeszłej kadencji gdy dochodziło do sytuacji iż budynku w sołectwach miały być 

sprzedawane zwracaliśmy uwagę A. Ogrodnikowi by spytał o to mieszkańców. Nie wiem czy 

obecny Burmistrz to zrobił. W związku z tym proszę o informację w tym zakresie, kiedy i jak było 

to konsultowane i czy mieszkańcy mieli inne propozycje w tym zakresie? O ile zgadzam się, że w 

przypadku świetlicy w Studzieńcu jest to decyzja w pełni zasadna, to w zakresie Broniszowa i 

Mirocina Górnego moim zdaniem należało by rozważyć, czy nie są to dobre budynki by zrobić w 

nim mieszkania komunalne czy socjalne, których ciągle w gminie brakuje, a z pewnością mogli 

by z tych mieszkań również korzystać obecni mieszkańcy Mirocinów, Broniszowa czy wsi 

przyległych. Na dzień dzisiejszy kilka takich mieszkań gmina ma w Stypułowie i są one dobre 

wykorzystywane. Więc oznacza to, że również na terenach wiejskich takie mieszkania mają rację 

bytu. Kilkadziesiąt miesięcy temu np. jedna z rodzin z Książa uzyskała mieszkanie w Stypułowie, 

a już niedługo również do Stypułowa przeprowadzi się kolejna rodzina. Osobiście cieszę się, że 

tym obydwóm rodzina w ciężkiej i uzasadnionej sytuacji udało się pomóc, dzięki również w tym 

przypadku przychylności Burmistrza, ale potrzeby dalej są, a  mieszkań brakuje.  W naszej części 

gminy takich mieszkań nie ma, to jest również problem, a te budynki być może zaadoptowane na 

mieszkania mógł by tą sytuację rozwiązać. Bowiem mieszkańcy wsi również mają problemy 

mieszkaniowe, z zwracają się w tym zakresie do gminy o czym zapewne Pan Burmistrz dobrze 

wie. Dlatego proszę o informację czy dokonywana byłą tego typu analiza, jeżeli tak to jaki był 

przewidywany koszt adaptacji tych budynków na mieszkania? 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej / Wajman Grzegorz – radny Rady 

Miejskiej 

cyt.: 

Interpelacja dotyczy  nazw ulic w Kożuchowie. 

7. Na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady w dyskusji nad projektami uchwał w sprawie 

zmian nazw ulic pojawił się problem. Problem, który Pani Kałużna określiła jako „bałagan” 

istniejący od wielu lat. Sprawa dotyczy faktu, że ulice „wewnętrzne” na osiedlu, ulice przy 

których są zlokalizowane budynki mieszkalne, których mieszkańcy są zameldowani pod adresami 

ul. 22 Lipca 20 - 40 nie posiadają „urzędowej” nazwy. 

Sprawa dotyczy ulicy na  działkach m.in.  428/1, 446, 445/32 ,443/45, 430. 

Sprawa wymaga ostatecznego i zgodnego z oczekiwaniami mieszkańców uregulowania. 
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Celowe wydaje się dodanie w niedalekiej przyszłości do  uchwały w sprawie zmiany obecnej 

nazwy ulicy 22 Lipca (w załączniku, który określa przebieg ulicy oraz numery ewidencyjne 

działek zajętych pod  ulice także wspominanych wyżej dróg „wewnętrznych”). 

Podobny, chociaż dotyczący mniejszej liczby mieszkańców problem występuje przy ulicy 

Młynarskiej. Ulica na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 173/32 przy której 

zlokalizowane są dwa budynki mieszkalne. Mieszkańcy tych budynków zameldowani są pod 

adresami Młynarska 7 i 9. 

W urzędowym piśmie ta ulica określona jest jako łącznik (bez nazwy). Łącznik pomiędzy ulicą 

Koszarową a ulicą Młynarską. 

 

Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

 

cyt.: 

8. Proszę o rozważenie możliwości zainstalowania lustra przy wyjeździe z ulicy Rataja na ulicę 

Koszarową w Kożuchowie, ze względu na całkowity brak widoczności. 

9. Proszę sprawdzić, czy istnieje możliwość przywrócenia ruchu jednokierunkowego na ulicy 

Krótkiej w Kożuchowie. 

10. Wnoszę o naprawienie odcinka drogi – wjazdu z ulicy Górskiej na ulicę Koszarową. 

11. Proszę o naprawienie wjazdów do garaży mieszkańców z ulicy Młynarskiej, ponieważ 

uszkodzenia zostały spowodowane przez pojazdy z USKOM-u. 

12. Proszę o precyzyjną odpowiedź w sprawie interpelacji i wniosku o przeprowadzenie remontu 

dróg osiedlowych przy ulicy Kościuszki. Sprawa dotyczy parkingu, oświetlenia i dróg 

osiedlowych. 

 

Grzelak Dorota - radna Rady Miejskiej 

cyt.: 

13. Wniosek o wykoszenie i uporządkowanie dróg na cmentarzu komunalnym w Kożuchowie. 

 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

14. Wprowadzenie dodatkowego oznaczenia dla skrzyżowania ulic Klasztornej i Mickiewicza. 

Uzasadnienie – Niebezpieczne sytuacje związane z wyjazdem samochodów z ulicy Mickiewicza. 

15. Parking dla samochodów osobowych na ulicy Moniuszki. Uzasadnienie – Usytuowanie 

w pobliżu tej ulicy dwóch zakładów: mechaniki pojazdowej i gabinetu lekarskiego.  

16. Ponownie: od ulicy Inwestycyjnej, drogi nr 283 brak oznaczenia zakazu wjazdu dla pojazdów 

pow. 3,5 t. Uzasadnienie – Brak dostosowania drogi powiatowej na ulicy Zygmuntowskiej do 
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dużego tonażu, brak dopasowania szerokości ulicy do tak dużego ruchu – sytuacje niebezpieczne 

z tym związane.  

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

17. Proszę o zwrócenie się do Zarządu Dróg Powiatowych z prośbą o możliwość zmiany 

organizacji ruchu na ulicy Garbarskiej. Chodzi o zniesienie zakazu, aby umożliwić przejazd tą 

drogą ciągnikom rolniczym. 

18. Proszę o podjęcie natychmiastowych konkretnych działań w celu poprawy jakości wody 

w Mirocinach. Woda ta jest bardzo brudna, filtry zapychają się po kilku dniach od wymiany, 

a z kranów bardzo często leci zabarwiona brązowa woda. 

19. Proszę o przygotowanie i udostępnienie wszystkich dokumentów dotyczących remontu 

świetlicy wiejskiej w Mirocinie Górnym, który był przewidziany w latach 2010-2011. Proszę 

o dokumentację projektową, kosztorysową, przetargową, odbioru itp. 

20. Proszę o rozważenie zakupu nowej profesjonalnej kosiarki samojezdnej dla MOSiR-u. 

21. Proszę o przegląd gwarancyjny kompleksu sportowego przy Szkole Podstawowej 

w Mirocinie Dolnym. Nawierzchnia boiska zaczyna siadać, deski się pofalowały, a zamontowane 

pod powierzchnią uchwyty  na słupki  znacznie wystają ponad poziom nawierzchni.  

 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

22. Naprawa chodnika na ulicy Spacerowej przy kamienicy nr 2. 

23. Naprawa balustrady na moście przy ulicy 1 Maja. 

 

Wajman Grzegorz – radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

24. Na wniosek mieszkańców proszę o naprawę nawierzchni drogi pomiędzy budynkami przy 

ulicy Kościuszki – droga gminna wewnętrzna zapadnięta przy studzience deszczowej. 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

25. Ul. 1 Maja – poprawienie chodnika – brak kostki chodnikowej w kilku miejscach.  
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Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił wykonanie Funduszu Sołeckiego za 

I półrocze 2017 roku. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 6.1. 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji.  

/Opinie w załączeniu/ 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim skargi 

Prokuratora Rejonowego w Nowej Soli na uchwałę Rady Miejskiej w Kożuchowie 

nr XXV/210/05 z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów. /numer druku XLIV/3/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. /numer druku XLIV/4/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia dotacji z Ministerstwa Rozwoju w Warszawie. /numer druku XLIV/5/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLIV/6a/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 6.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017 -2030. /numer druku XLIV/7/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Sól –Miasto na zadanie inwestycyjne 

pn. „Przebudowa dróg gminnych nr 102316F, nr 102319F i nr 102326F w Nowej Soli”. 

/numer druku XLIV/8/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na 

zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1044F Nowe Żabno - Drwalewice”. 

/numer druku XLIV/9/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 13, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa drogi  nr  1053F w m. Radwanów”. /numer druku XLIV/10/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bytom Odrzański. /numer druku XLIV/11/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 
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Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.10. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Podbrzeziu Dolnym. /numer druku XLIV/12/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.11. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Kożuchowie. /numer druku XLIV/13a/17/ 

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Komisji ds. zmian nazewnictwa ulic przedstawiła, 

a następnie odczytała uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

W dyskusji udział wzięli: Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Zieliński Henryk – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Szczepankiewicz Katarzyna – Radca Prawny UM, 

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Komisji ds. zmian nazewnictwa ulic. 

 Podczas wspólnej dyskusji zaproponowano i omówiono zmiany do ww. projektu 

uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.12. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany nazwy ulicy znajdującej się w Kożuchowie. /numer druku XLIV/14a/17/ 

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Komisji ds. zmian nazewnictwa ulic, odczytała 

uzasadnienie do ww. projektu uchwały.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że na podstawie § 2 ust. 6 

Uchwały Nr III/11/14 Rady Miejskiej w Kożuchowie z dnia 11 grudnia 2014 roku z późn. zm. 

w sprawie ustalenia zasad wysokości diet dla radnych, ogłasza miesiąc lipiec br. jako okres 

miesięcznej przerwy w pracach Rady i komisji tej Rady, za który to okres nie przysługuje dieta.  

Następnie otworzył dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący, Brzezińska Barbara – 

radna Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji poproszono o zachowanie i kontynuowanie prac Komisji ds. zmian 

nazewnictwa ulic oraz podziękowano członkom komisji za udział w jej pracach.  

 

Do pkt. 8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XLIII został przyjęty jednogłośnie. /za- 15/  

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 17:35. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                 Ireneusz Drzewiecki 


